
 1.7.77 ,סיכום שבועי

ב עם בוגרי בית הספר של השנים "בו נפגשים תלמידי י "פאנל בוגרים"התקיים  1.7-ה' ביום א

נשמעו שם . אם הייתה, האחרונות על מנת לשמוע מהם על מסלולם הצבאי ועל שנת השירות שלהם

מעניין לשמוע  היה. חוויות מעניינות על מסלולים קרביים פחות או יותר ועל תפקידי בנות בצבא

התייחסות של הבוגרים לדילמות ערכיות בהן הם נתקלים וכן את עידודם להתגייס גם לגדודים 

 .כדי לטייב את השורות" הרגילים"

על מנת לבנות תוכנית עבודה עם " העמק"בית החולים בצהריים נפגשו אורי וארית שלו עם רופאי 

במקביל אנו מתכננים  . ף הפעולה שלנו איתםזאת במסגרת שיתו. תלמידי המגמות המדעיות אצלנו

ב לבית לוינשטין לשם הסברה למניעת תאונות דרכים במסגרת "א וי"לתלמידי שכבות י 2.1-נסיעה ב

 .אותו פרויקט

, שלנו היועצת הארגונית החדשה, ר טובה מיטלמן"נפגשה ההנהלה הרחבה עם ד 1.7 -ה' ביום ב

 7..1-על כך כבר נכתב בסיכום ההנהלה הרחבה וב. לפגישת היכרות ותכנון העבודה המשותפת

 .תוזמנו לקחת חלק בצוות ההיגוי התכנוני

הכיתות יצאו לאזור כפר החורש ולבית הקברות של . לימי שדה  1א "וכיתה י .'יצאו כיתה י' ביום ג

 .נהלל בתל שמרון

בקירות ומנורות  חוררו חורים: ונדליזםבה  ונעשהבמהלך היום כיתתה של שמרית נשארה פתוחה 

שבמתחם שלהם )ב לתלמידים שאם לא יימצאו האשמים "למחרת הודיעו מחנכות י. הניאון נופצו

למחרת תוקנו . ייגרע סכום התיקון מהכסף שנאסף לפורים במכירות האחרונות, (מצויה הכיתה

 .יכסו אותו מכיסם( שכנראה כבר נמצאו)והאשמים אך עדיין נותר נזק  , ב"י תלמידי י"החורים ע

 .שהיו מעוניינים לבדוק את הכיוון הלימודי שלהם' לתלמידי ט מבחני מילואהתקיימו  1.77-ה' ביום ד

לסיור המסורתי בבית המאירי ולאכזבת כולם לא חולקו ספרי  לצפת' שכבת זיצאה  1.7-ה' ביום ה

 .י המועצה הדתית"ך בגלל אי אספקתם ע"תנ

בהובלת  פורום על ניהול זמןבמחנכי החטיבה העליונה עם כמה מורים מעוניינים נפגשו  11..7-ב

, שלנו המוקדשות לשיחות אישיות" החינוך"ובו דנו בסוגיה האם וכיצד אנו מתכננים את שעות ניצן 

, כרגיל, השיחה .כל מה שלא מסומן במערכת -שיחות עם הורים ועמיתים, טיפול בענייני הכיתה

 . הייתה מעניינת ומאירת עיניים

נפגשנו שאולי ואני עם השמרית שלנו דפנה יחד עם המנחה החדש של כל השמרים  71.11בשעה 

" רוגוזין"הוא מנהל אורט , שלמה. שלמה גולדמן, העובדים בבתי הספר התיכוניים של עמק יזרעאל

השיחה נסבה על ציפיותינו .  ודתםאת מדריכי המוגנות בעב, כאמור, בדימוס והוא ילווה, מגדל העמק

דובר על התפתחות . מתפקידה של דפנה כפי שעלו אצלנו בפורום ובקרב אנשי ההנהלה והייעוץ

 ".עיר ללא אלימות"התפקיד בעתיד ועל נהלי העבודה איתה ומול הארגון 

 . 11.7-שתחולקנה ב תעודות המחציתהשבוע אנחנו מתארגנים לקראת  

 ,בהצלחה לכולנו

 שאולי ונורית, חנהלה

 

 


